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ORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ

Írásbeli választ igényl ő kérdés

Dr. Kövér László
az Országgyű lés Elnöke részére
Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló 46/1994. (IX. 30 .) OGY határozat 91 . §-a alapján kérdést
kívánok benyújtani Pintér Sándor belügyminiszterhe z

„Mi is az a komplex megoldás 2.? ”

címmel, melyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

Miskolc városát az elmúlt években megrázta egy rendkívül súlyos b űncselekmény sorozat, amelyet az
ú. n. fészekrakó program kapcsán csalással, okirat-hamisítással és egyéb bűncselekmények
elkövetésével szervezett b űnözői körök követtek el. 2008-ban feljelentés született e tárgykörben, a
nyomozóhatóság elvégezve a munkáját, összességében 360 f ő t gyanúsít bűncselekmény elkövetésével,
amely során a Magyar Államnak és különböz ő pénzintézeteknek mintegy hárommilliárd forint kár a
keletkezett .

A bűnüldöző hatóságok munkája nyomán azonban a probléma nem oldódik meg, a bűnösök esetlege s
elítélését követően is arra vágynak a miskolciak, hogy életük zökkenjen vissza a normáli s
kerékvágásba . 2010 tavaszán dr. Nagy Kálmán az avasi lakótelep országgyű lési képviselője
bejelentette, hogy törvénymódosítása kapcsán kilakoltathatók a b űncselekménnyel szerzett ingatlanok
tulajdonosai .

2010. november hó 15 . napján Ön a Belügyminisztériumban megbeszélését folytatott dr. Kriza
Ákossal, Miskolc város polgármesterével, mely egyeztetést követ ően bejelentették, hogy a probléma
megoldására komplex megoldást dolgoznak ki . 2010. november hó 22 . napján interpellációt
nyújtottam be Önhöz, melyben kérdeztem, hogy ezen komplex megoldás milyen lépésekb ő l áll. Az
interpellációra dr . Kontrát Károly államtitkár úr válaszolt, aki megerősítette a találkozó tényét, é s
elmondta, hogy „A probléma megoldása jó irányba halad, és Miskolc város közösségét és az orszá g
nyilvánosságát hamarosan eredményekrő l fogjuk tájékoztatni .”

Mind a mai napig nem sikerült megtudnunk, hogy mi is az a komplex megoldás, amelyr ől
megállapodtak polgármester úrral, azonban 2011 . augusztus elején a Fidesz és a KDNP miskolc i
elnöke sajtótájékoztatót tartott . A sajtótájékoztatón a fészekrakó ügyről és annak lehetőséges
megoldásairól beszéltek, mely szerint alacsonyabb komfortfokozatú lakásokat biztosítanának a
fészekrakóknak . Két héttel ezelőtt Kriza Ákos polgármester bejelentette, hogy a fészekrakó ügy mé g
mindig nem oldódott meg az elmúlt két és fél év alatt sem, azonban újabb, titkos tervei születtek a
probléma kezelésére .
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Tekintettel arra, hogy Ön az elmúlt héten ismét Miskolcon járt, lehetősége nyílott helyben i s
tájékozódni a probléma mibenlétérő l, így kérem, hogy személyesen válaszoljon az alábbi kérdésekre :

1. Mi az a komplex megoldás, melyet 2010 . november hó 15 . napján megalkottak?
2. Milyen lépéseket tettek a bűncselekménnyel szerzett ingatlanok visszaszerzése érdekében ?
3. Terveznek-e kormányzati segítséget nyújtani Miskolc városának a bűncselekménnye l

megszerzett ingatlanok visszavásárlása érdekében ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Miskolc, 2012 . szeptember 6 .

D Simon ábó'l^--J
Orsz ggyűlési képviselő
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